

Instruction Manual

**F13A front button description**

**Power On**: Long press the power button until the screen turns on.

**Volume Up**: Press the power key for more than 2s, Press "Power off" to turn off the device.

**Volume Down**: Press "Volume" to adjust the volume "+/-".

**Home**: Long press the home button to return home.

**Back**: Press "Back" to return to the previous page.

**Call**: Press the call key to make a call.

**End Call**: Press the end call key to end a call.

**Call Log**: Press the call log key to view call records.

**Recent**: Press the recent key to view recent calls.

**F13B front button description**

**Power On**: Long press the power button until the screen turns on.

**Volume Up**: Press the power key for more than 2s, Press "Power off" to turn off the device.

**Volume Down**: Press "Volume" to adjust the volume "+/-".

**Home**: Long press the home button to return home.

**Back**: Press "Back" to return to the previous page.

**Call**: Press the call key to make a call.

**End Call**: Press the end call key to end a call.

**Call Log**: Press the call log key to view call records.

**Recent**: Press the recent key to view recent calls.

**Voice Translation (On the move)**

**Note**: This function needs to be used in a private network, NOT support secondary authentication WiFi such as airport WiFi and public WiFi.

1. Click the speaker icon on the screen to play the voice translation.

**Offline Translation Mode**

1. The "Offline translation" mode can be used as an earth internet without network.

2. Select "Mother tongue language" in the upper left corner, then select "Foreign language" in the upper right corner. As shown below.

3. Long press and hold the "Mother tongue input key" or "Foreign language input key" to speak. After you finish speaking and releasing the key, the translator will automatically translate.

**Photo Translation Mode**

1. This mode allows you to take a photo and translate the text featured on it.

2. Click the "Photo translation" icon select the original text you want to take a photo, and select other language you want to translate on the top right.

3. Take a picture of the text you want to translate by

**Recording Translation Mode**

1. Click the "Recording" icon. Click a icon to select the translation mode. There are three recording modes for you now.

2. Select the translation or original text (The original). The translation mode. Select the language you want to record and translate on the top left.

3. Click the speaker button on the screen, the text will start to record and the text will appear on the screen. Then click "Save recording".

**Mobile group chat translation**

1. This function can create a virtual chat room, set your name, select your language, and "Click to Create" to

**Bluetooth**

After linking on the Bluetooth to switch button, you can set the Bluetooth device you want to link to achieve voice response functions.

**Non-Charging Power**

"User could use the attached cable and their own charger." "Charger must be connected to the USB-A certification."

**Fast**

Not slow down the speed of the device.

**How to operate and speak properly to make translation more accurate**

**Input Mode**

Click the "Input Mode" button to translate your target language into another language. This mode must be connected with WiFi network.

**Learning Mode**

The words you have translated for the pronunciation of the words you have translated. This mode must be connected with WiFi network.

**Offline Mode**

This mode is used to collect words and sentences or WiFi linking. English System, Language Speed, Sound, From, Tone, Size, Switch input method, Data and Item, Settings.

**Bluetooth**

After linking on the Bluetooth to switch button, you can set the Bluetooth device you want to link to achieve voice response functions.

**Non-Charging Power**

"User could use the attached cable and their own charger." "Charger must be connected to the USB-A certification."

**Fast**

Not slow down the speed of the device.

**Warranty**

The product is covered by a 1-year warranty program.

使用指南

**F13A 主机按钮说明**

**Power On**: 长按电源键直到屏幕亮起。

**Volume Up**: 长按电源键超过 2 秒，按下“关机”以关闭设备。

**Volume Down**: 按下“音量”以调整音量“+/-”。

**Home**: 长按主页键以返回主屏幕。

**Back**: 按下“返回”以返回上一级页面。

**Call**: 按下呼叫键拨打电话。

**End Call**: 按下结束呼叫键结束通话。

**Call Log**: 按下呼叫记录键查看通话记录。

**Recent**: 按下最近键查看最近通话。

**F13B 主机按钮说明**

**Power On**: 长按电源键直到屏幕亮起。

**Volume Up**: 长按电源键超过 2 秒，按下“关机”以关闭设备。

**Volume Down**: 按下“音量”以调整音量“+/-”。

**Home**: 长按主页键以返回主屏幕。

**Back**: 按下“返回”以返回上一级页面。

**Call**: 按下呼叫键拨打电话。

**End Call**: 按下结束呼叫键结束通话。

**Call Log**: 按下呼叫记录键查看通话记录。

**Recent**: 按下最近键查看最近通话。

**语音翻译 (移动中)**

**注意**: 此功能需要在私密网络中使用，不支持二级认证 WiFi 如机场 WiFi 和公共 WiFi。

1. 点击屏幕上的扬声器图标以播放语音翻译。

**离线翻译模式**

1. 可在无网络的情况下使用“离线翻译”模式。

2. 在左上角选择“母语语言”，在右上角选择“外语语言”。如下图所示。

3. 长按并持有“母语输入键”或“外语输入键”以说话。说完并松开按键后，翻译器将自动翻译。

**拍照翻译模式**

1. 此模式允许您拍摄照片并翻译照片中的文字。

2. 点击“拍照翻译”图标，选择要拍摄的照片，并选择要翻译的语言。

3. 拍摄照片后，文字将被自动翻译并显示在屏幕上。

**录音翻译模式**

1. 点击“录音”图标。点击图标以选择翻译模式。目前有三种录音模式供您选择。

2. 选择要翻译的原文或原始文本 (原文)。选择翻译模式。选择要录制和翻译的语言。

3. 点击屏幕上的扬声器图标，文本将开始录制并在屏幕上显示。然后单击“保存录音”。

**手机群组聊天翻译**

1. 此功能可以创建一个虚拟聊天室，设置您的名称，选择您的语言，并“单击创建”以

**蓝牙**

通过蓝牙配对后，您可以设置蓝牙设备以进行语音响应功能。

**非充电供电**

“用户可以使用附带的电缆和自己的充电器。” “充电器必须连接到 USB-A 认证。”

**快速**

不会降低设备速度。

**如何操作和说话以获得更准确的翻译**

**输入模式**

单击“输入模式”按钮以将您的目标语言翻译成另一种语言。此模式必须连接到 WiFi 网络。

**学习模式**

您已翻译过的单词和句子的发音。此模式必须连接到 WiFi 网络。

**离线模式**

此模式用于收集单词和句子或 WiFi 连接。英语系统、语言速度、声音、音调、大小、切换输入法、数据和项目、设置。

**蓝牙**

通过蓝牙配对后，您可以设置蓝牙设备以进行语音响应功能。

**非充电供电**

“用户可以使用附带的电缆和自己的充电器。” “充电器必须连接到 USB-A 认证。”

**快速**

不会降低设备速度。

**保修**

本产品由 1 年保修计划覆盖。